
Protokół Nr VII/07 
 

z VII sesji Rady Gminy Mieścisko w dniu 29 czerwca 2007 r. w godzinach od 12.00 do 15.50 
w sali sesyjnej Urzędu Gminy Mieścisko. 

 
 

 
Adn. 1 
 
 VII sesję Rady Gminy Mieścisko otworzyła Przewodnicząca Rady Gminy – P.Elżbieta 
Kapczyńska. 
Na wstępie powitał: radnych Rady Gminy, Wójta Gminy – P.Andrzeja Banaszyńskiego, 
Prezesa Gminnego Koła Emerytów i Rencistów – P.Stefanię Kneć, Prezesa Zarządu 
Gminnego OSP w Mieścisku – P.Kazimierza Wiertla, sołtysów wsi, kierowników zakładów 
pracy i wszystkich gości i uczestników dzisiejszej sesji. 
(Lista obecności zaproszonych gości i sołtysów wsi stanowi załącznik do protokołu). 
 
 
Adn. 2 
 
 Przewodnicząca Rady Gminy stwierdziła, że na 15 radnych Rady Gminy, na 
dzisiejszej sesji obecnych jest 15, co stanowi quorum, wobec czego Rada jest prawomocna do 
prowadzenia obrad i podejmowania uchwał. 
(Lista obecności radnych stanowi załącznik do protokołu). 
 
 
Adn. 3 
 
 Przewodnicząca Rady Gminy odczytała Porządek obrad VII sesji Rady Gminy, jaki 
radni i goście otrzymali z zaproszeniem na sesję. Przewodnicząca Rady poinformowała, że do 
przedstawionego porządku obrad wprowadza się następujące uchwały: 
- w sprawie zaciągnięcia pożyczki z Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska i 
Gospodarki Wodnej w Poznaniu w 2007 roku, 
- w sprawie zaciągnięcia zobowiązania na realizację przedsięwzięcia pod nazwą „Kanalizacja 
sanitarna wraz z przyłączami dla wsi Popowo Kościelne – etap I”, 
- w sprawie powołania zespołu opiniującego kandydatów na ławników do Sądu Rejonowego 
w Wągrowcu. 
Następnie Przewodnicząca Rady zapytała czy są jeszcze inne zmiany do Porządku obrad ?  
Radni innych uwag nie zgłosili. 
Wobec powyższego Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie przyjęcie do porządku 
obrad 3 dodatkowych projektów uchwał. 
Radni w głosowaniu jednogłośnie przy 15 głosach „za” przyjęli zaproponowane zmiany 
(Porządek obrad VII sesji Rady Gminy ze zmianami stanowi załącznik do protokołu). 
 
Adn. 4 
 
 Przewodnicząca Rady poinformowała, że protokół z ostatniej sesji Rady Gminy był do 
wglądu w biurze Rady. Nikt nie wniósł zmian do w/w protokołu. W związku z powyższym 
Przewodnicząca Rady zaproponowała przyjąć protokół bez odczytywania. 
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Radni w głosowaniu jawnym, przy 15 głosach „za” przyjęli protokół z ostatniej sesji bez jego 
odczytywania. 
 
Adn. 5 – Interpelacje i zapytania radnych: 
 
- radny Rodzewicz: 
1) radny prosił o interwencję w sprawie każdorazowego uporządkowywania wykaszanej 
trawy na ul. Zacisze ponieważ przy okazji ulewnego deszczu zatkane są przez trawę kratki i 
woda się przelewa. Radny wskazał, że po ulewie odgarnia te kratki żeby woda spłynęła; 
2) w dalszym ciągu nie jest załatwiona sprawa zerwanej papy na budynku gospodarczym 
Brygady na ul. Zacisze. Tam cały czas leci woda po ścianach; 
3) w związku z faktem że przebiega zmiana elektryfikacji Rynku zapytał czy po stronie gdzie 
są sklepy spożywcze słupy od latarni będą też wymienione ? 
- radny Górski: 
1) zgłosił potrzebę naprawy oświetlenia na ul. Polnej, gdzie nie świecą 2 lampy po lewej 
stronie idąc od krzyża; 
2) zgłosił jedną lampę mrugającą na ul. Gnieźnieńskiej naprzeciwko P.Wesołowskiego oraz 
jedną na Rynku; 
- radny Hoffmann: 
1) sprawa studzienki k./Poczty. Ta studzienka od deszczówki od dłuższego czasu jest 
zapchana i przy dużych opadach deszczu woda leje się do piwnicy na Pocztę; 
2) mieszkańcy dopytują się kiedy będzie można składać wnioski na działki budowlane w 
Popowie Kościelnym; 
 
- radna Starosta – zgłosiła fakt, że nadal nie świecą lampy w Popowie Kościelnym na odcinku 
od P.Wojciechowskiej aż do cmentarza; 
 
- radny Wieścicki – zasygnalizował problem reklamy i związane z nią wywieszanie ogłoszeń. 
Są one dowolnie wieszane, wkładane w gabloty i wiatr je roznosi w końcu po ulicach. 
Oklejone są płoty, słupy. Zdaniem radnego tak być nie może. Ten co powiesza musi zdjąć. 
Sadze, że jest tak na całej gminie. Może powinna być podjęta uchwałą Rady czy zarządzenie 
Wójta ?. Nie może nikt powiesić ogłoszenia , jak go nie zdejmie; 
 
- radny Rojewski – 
1)  sprawa dziur w asfalcie na drodze z Zakrzewa do Zabiczyna. Tam do zakrętu są przy 
poboczach straszne dziury, nawet w miejscu gdzie asfalt jest wykruszony na długości prawie 
1 metra; 
2) do lipca miała być wyjaśniona sprawa placu zabaw dla dzieci i boiska dla młodzieży w 
Zabiczynie; 
 
- radny Wojtyszyn: 
1) sprawa dotycząca placu Jana Pola przy Domu Kultury. Był tam zrobiony porządek 
wiosenny, a w tej chwili chwasty sięgają już około 1 metra i to wszystko wiatr roznosi na 
działki mieszkańców. Coś z tym trzeba zrobić; Po drugie została ścięta topola, której korzenie 
sięgały aż na drugą stronę ulicy Pokoju i w tej chwili z tych korzeni wyrastają pędy, które 
unoszą płytki po jednej i po drugiej stronie. Ponadto chodniczek od tego placu z chwastami 
również jest cały zachwaszczony co drażni mieszkańców, że akurat w tym miejscu jest pełno 
chwastów; 
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2) przy studzience telefonicznej naprzeciw P.Jana Kopydłowskiego zapadło się kilka płytek 
chodnikowych. Prawdopodobnie podmył to deszcz. Stwarza to pogorszenie bezpieczeństwa 
dla przechodniów; 
3) radny zgłosił sprawę mieszkańców budynku gminnego przy ul. Kościelnej, który graniczy 
z Brygadą Robót Komunalnych. Mieszkańcy chcieliby teren miedzy budynkiem który 
zamieszkują a placem Brygady zagospodarować, ale szpeci im ogrodzenie bazy BRK, które 
jest przechylone i siatka podziurawiona. Proszą aby to ogrodzenie naprawić; 
 
- radny Kuryłowicz: 
1) sprawa drogi powiatowej w Kłodzinie. Pobocze zostało podmyte, porozjeżdżane i miało to 
być zrobione w zeszłym roku i nic nie zrobiono. W tym roku jest jeszcze gorzej i wjechać 
osobowym samochodem jest duży problem. Jest coraz gorzej bo obrywa się asfalt. Jak 
najprędzej to pobocze winno być odgarnięte, utwardzone; 
 
- radny Migas – czy jest możliwość pozyskania na drogę w Strzeszkowie trochę tłucznia 
asfaltowego ? Mieszkańcy deklarują pomoc; 
 
- radna Kapczyńska – prosiła o zabezpieczenie chodnika przy Poczcie w Mieścisku. Kostka, 
która tworzy chodnik coraz bardziej ulega dewastacji i zagraża bezpieczeństwu pieszych. 
Gdyby można było w pierwszej kolejności to naprawić; 
 
- radny Wojtyszyn – uzupełniając wypowiedź przedmówczyni dodał, że po deszczach 
utrzymuje się wielka kałuża między chodnikiem a wejściem do Poczty i nie można przejść. 
Chodniczek przy schodach przy Poczcie jest niżej niż chodnik przy ulicy; 
 
Adn. 6 - Zapytania sołtysów 
 
- P.Kmieciak – Jaroszewo Drugie: 
1) w sprawie lamp parkowych w Jaroszewie Drugim. Tam 2 lampy nie świecą. Jest 
przypuszczenie, że to kwestia pionowego ułożenia żarówek, które psują się. Czy może 
trzebaby zmienić na lampy wiszące ? 
2) sprawa równiarki – ostatnio przejechała przez  wieś i ominęła dziury na drodze niedaleko 
sołtysa wsi. Czy taki jest sens jeżdżenia równiarki ? 
3) zgłosił potrzebę postawienia we wsi pojemnika do butelek szklanych, gdyż beczka nie 
wystarcza oraz pojemnika na opakowania plastikowe; 
4) zgłosił potrzebę umieszczenia tabliczki z napisem świetlica na budynku świetlicy; 
5) sprawa informowania przez strażaków mieszkańców o zawodach. Oświadczył, że jako 
sołtys i mieszkańcy nie wiedzieli, że są zawody strażackie w Popowie Kościelnym. Jest 
sprawa właściwego powiadamiania mieszkańców o tego typu imprezach, ponieważ kiedy jest 
zbiórka pieniędzy na straż to strażacy wiedzą gdzie przyjść; 
6) sprawa wywożenia odpadów z oczyszczalni na teren w Jaroszewie Drugim. Jest w tej 
chwili dużo nawiezione i należałoby to przykryć. W zależności jak wieje wiatr to wieczorem 
nie można wysiedzieć przed domem; 
 
- P.Borowska – Wiela: 
1) prosiła o wydzielenie placu przy świetlicy wiejskiej bo nie wiadomo co do kogo należy, 
ewentualnie postawienie jakiejś bramy żeby tam nie przejeżdżać; 
2) zły stan drogi przez Wielę – chociaż byłą remontowana są już dziury; 
3) sprawa pobocza, 
4) prośba o tabliczkę na budynku świetlicy; 
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- P.Witucki – Sarbia: 
1) podziękował w imieniu mieszkańców za remont ubikacji męskiej w Domu Kultury w 
Sarbii i prosił przyszłościowo o remont ubikacji damskiej; 
2) sprawa dziur na drodze w kierunku Sienna. W miejscach gdzie nie był położony asfalt są 
dość duże dziury, które stwarzają zagrożenie dla pojazdów; 
3)  czy w Sarbii i Podlesiu Kościelnym będzie zrobiony plac zabaw dla dzieci ? 
4) prosił Wójta o informację na temat wypadku autobusu z gminy, który wiózł dzieci nad 
morze; 
 
- P.Tańska – Zbietka: 
- prosiła o wykoszenie pobocza przy drodze do wsi prowadzącej od szosy; 
 
- P.Radecki -  prosił o zwiększenie częstotliwości odbioru opakowań szklanych z 
pojemników; 
 
Odpowiedzi na zapytania sołtysów udzielił Wójt Gminy: 
- P.Kmieciakowi – „trudno określić czy umiejscowienie żarówki ma wpływ na to, że nie 
świeci lampa. Musimy coś z tym zrobić. Będziemy próbowali wymieniać”; 
- odnośnie równiarki – „proszę o telefon jeśli Pana nie było. Proszę go również oceniać. 
Trzeba to zrobić. Uwaga zostanie zwrócona”; 
- z zadowoleniem Wójt przyjął fakt, że sołtysi już pytają o kubły na szkło, plastiki. Firmy, 
które to zbierają też już wiedzą, że mogą na tym zarobić. Złożymy zapotrzebowanie bo 
zasada w naszej gminie jest jedna, że firmy które wywożą to gniazda sortownicze stawiają 
nam za darmo; 
- „muszę zwrócić uwagę straży w Popowie żeby zawiadamiali bo nie było zbyt dużej 
frekwencji”; 
- wywożenie osadu – „to jest przykryte. Może teraz przy tych opadach to wapno zostało 
wypłukane. W najbliższym czasie to i tak zniknie bo od przyszłego roku musimy gdzieś te 
osady zbyć. Ten system będzie działał do końca tego roku”; 
- P.Borowskiej – „ja nie wiem czy jest taka potrzeba żeby wydzielać plac ponieważ to jest 
nasz grunt, cały budynek. To są wasi mieszkańcy i z nimi należy uzgodnić do kogo co należy. 
Przedstawcie państwo sami jak chcecie żeby była granica. Geodety na pewno nie najmę”; 
- sprawa bramy – „czy musi być czy nie – tu też bym polemizował. To też jest kwestia do 
rozważenia”; 
- pobocze przy drodze – „kilka razy było zgłaszane Zarządowi Dróg Powiatowych. My jako 
mieszkańcy mamy troszczyć się o drogę powiatową, a powiat nie”; 
- P.Wituckiemu  
– ta druga ubikacja – „nie wiem kiedy”? 
- sprawa dziur – „ogłosiliśmy przetarg i chcemy to zrobić razem. Drogi przez te opady 
niszczą się tak samo jak zimą”; 
- place zabaw – „najpierw musimy dobrze zlokalizować. Myślę, że zrobimy je w ramach 
odnowy wsi bo tak ma być robione Podlesie Kościelne, a w Sarbii musimy uzgodnić gdzie”; 
- P.Tańskiej – „kosimy całe Osiedle Młodych. Będziemy pisać pisma żeby inni wykosili”; 
- P.Radeckiemu – „o częstotliwości wywozu stłuczki szklanej – rzeczywiście ta częstotliwość 
wywozu u tego Pana jest bardzo słaba, ale to jest podmiot, który najwięcej zbiera. Będziemy 
interweniować”; 
- w sprawie wypadku – „to nie był wypadek. Autobus, który wiózł dzieci z Popowa do 
Ustronia w miejscowości Gąski zjechał na pobocze bardzo grząskie i stanął w rowie. Nikomu 
nic się nie stało”; 
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Adn. 7 
 
Wójt Gminy przedstawił informację ze swojej działalności w okresie międzysesyjnej. 
(Informacja stanowi załącznik do protokołu). 
 
 
Adn. 8. 
 
 Przewodnicząca Rady Gminy złożyła informację ze swojej pracy w okresie 
międzysesyjnym. 
(Informacja stanowi załącznik do protokołu). 
Do przedstawionej informacji nie zgłoszono zapytań. 
 
Adn. 9 
 
 Przewodniczący stałych Komisji Rady Gminy złożyli informację ze swojej pracy w 
okresie międzysesyjnym. 
- Komisja Rolnictwa, Rozwoju Gospodarczego i Budżetu – odbyła 1 wspólne posiedzenie w 
dniu 20 czerwca 2007 r., którego tematem było zaopiniowanie materiałów na sesję Rady 
Gminy. 
- Komisja Przestrzegania Prawa, Ochrony Środowiska odbyła 2 posiedzenia: 
1) 14.06. –Komisja odbyła wyjazdowe posiedzenie i tematem byłą kontrola remiz strażackich 
oraz wyposażenia jednostek OSP. Komisja odbyła się z udziałem Gminnego Komendanta 
OSP w Mieścisku.Komisja zapoznałą się z wyposażeniem jednostek w Żabiczynie, 
Gołaszewie, Kłodzinie, Popowie, Sarbii i Mieścisku. W ocenie Komisji stan wyposażenia 
remiz, pojazdów i sprzętu jest dobry i stosowny do potrzeb poszczególnych jednostek. 
Przewodniczący Komisji podziękował P.Komendantowi za udział i przedstawienie 
poszczególnych jednostek; 
2) 20.06. – Komisja odbyła wspólne posiedzenie Komisji; 
 
- Komisja Rewizyjna odbyła 2 posiedzenia: 
1) kontrola w Szkole Podstawowej w Mieścisku. Tematem kontroli byłą „Podstawowa 
dokumentacja Szkoły, w tym: statut, regulaminy, protokół z inwentaryzacji, protokół 
zdawczo-odbiorczy przekazania Szkoły; Przewodniczący Komisji odczytał protokół z 
kontroli wraz z wnioskami pokontrolnymi. 
2) Komisja w dniu 20.06. – odbyła wspólne posiedzenie celem zaopiniowania materiałów na 
sesję. 
 
- Komisja Oświaty, Kultury odbyła 3 posiedzenia: 
1) 22.05. – odwiedziła część placówek kulturalnych na terenie gminy. Komisja wizytując 
poszczególne świetlice w obecności ich opiekunów miała możliwość zapoznania się z 
prowadzoną w nich działalnością oraz potrzebami. W II części spotkania zapoznała się z 
działalnością Gminnej Biblioteki Publicznej i Domu Kultury. Oceniając wyjazdowe 
posiedzenie Komisja z zadowoleniem przyjęła zmiany na lepsze w kierunku estetyki i 
wyglądu wnętrz. Natomiast uwagi budzi nikła działalność kulturalno-oświatowa; 
2) 15.06. – I część posiedzenia miała charakter wyjazdowy. Komisja dokonała przeglądu 
pozostałych placówek kulturalnych. 
Do wyróżniających się placówek należy zaliczyć obiekty w Mieścisku, Popowie, Sarbii, 
Gołaszewie, Podlesiu Wysokim, Mirkowicach i Budziejewie. W II części posiedzenia 
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Komisja spotkała się z Kierownikiem Ośrodka Zdrowia Lekarzy Rodzinnych na temat oceny 
stanu opieki zdrowotnej i stomatologicznej.  
 
Adn. – Podjęcie uchwał 
 
- w sprawie zmian w budżecie Gminy na 2007 rok 
Zgodnie z wyjaśnieniami Skarbnika Gminy do zmian przedstawionych na wspólnym 
posiedzeniu Komisji Wójt wnosi dodatkowo autopoprawki, które zmniejszają i zwiększają 
budżet o kwotę 336.000 zł z wyszczególnieniem: 
- w Infrastrukturze wodociągowej i sanitacyjnej wsi w dziale Rolnictwo i Łowiectwo 
zwiększa się wydatki o kwotę 235.000 zł i zmniejsza się o 150.000 zł. Na te kwoty składa się: 
- 85.000 zł – przeznacza się na opracowanie dokumentacji projektowo-kosztorysowej i 
wykonanie map w związku z realizacją zadania inwestycyjnego pod nazwą „Rozbudowa 
oczyszczalni ścieków w Mieścisku”; 
- 150.000 zł – zwiększa się środki na realizację inwestycji „Kanalizacja sanitarna wraz z 
przyłączami dla wsi Popowo Kościelne – etap I z uwagi na rezygnację w 2007 r. zadania 
„Rozbudowa oczyszczalni ścieków w Mieścisku; 
- zmniejsza się o 150.000 zł środki przeznaczone na realizację zadania „Rozbudowa 
oczyszczalni ścieków w Mieścisku” z uwagi na przedłużającą się procedurę przetargową na 
wykonanie dokumentacji projektowo-kosztorysowej; 
- w dziale „Transport i Łączność” zwiększa się o kwotę 35.000 zł na budowę chodnika na ul. 
Kościuszki w Mieścisku; 
- w dziale „Bezpieczeństwo publiczne i ochrona p.poż” – na złożony wniosek Komendy 
Powiatowej Policji w Wągrowcu wprowadza się kwotę 6.000 zł na dofinansowanie zakupu 
samochodu służbowego na potrzeby Referatu Ruchu Drogowego Komendy Powiatowej 
Policji w Wągrowcu; 
- w dziale „Oświata i Wychowanie” – zmniejsza się wydatki o kwotę 186.000 zł 
przeznaczone na realizację zadania „Budowa hali sportowej z pomieszczeniami 
dydaktycznymi dla gimnazjum”; 
- w dziale „Pomoc Społeczna” – zwiększa się wydatki o kwotę 10.000 zł z przeznaczeniem na 
sfinansowanie kosztów ponoszonych przez gminę tytułem opłaty za pobyt mieszkańców 
gminy Mieścisko w domu pomocy społecznej; 
- w dziale 900 0 „Gospodarka komunalna i ochrona środowiska” – wprowadza się kwotę 
50.000 zł na wynagrodzenia bezosobowe z przeznaczeniem na opracowanie miejscowego 
planu zagospodarowania przestrzennego w Piastowicach i Popowie Kościelnym oraz na 
zmianę studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego wsi 
Gołaszewo; 
Jednocześnie Skarbnik Gminy poinformowała, że z uwagi na niższe niż planowano 
dofinansowanie ze środków Funduszu Ochrony Gruntów Rolnych budowy dróg dojazdowych 
do gruntów rolnych do realizacji przyjmuje się drogi: Miłosławice-Strzeszkowo oraz Popowo 
Kościelne-Wymysłowo; 
Wójt zaproponował na sesji aby wprowadzić jeszcze 2 autopoprawki: 

1) autopoprawkę na zakup autobusu do dowozu dzieci do szkół w wysokości 15.000 zł; 
2) wnioskował o wprowadzenie na drogi wewnętrzne na Osiedlu przy ul. Sw.Wojciecha. 

Wczoraj uzgodniono cenę wykupu 1 m pod drogi na tym Osiedlu. Gmina jest 
zobowiązana do wykupu dróg bo zaczyna się już budowa. Jest to kwota 23.000 zł; 

Uzupełniająco do projektu uchwały Wójt wyjaśnił, że jeśli chodzi o modernizację 
oczyszczalni ścieków w Mieścisku to narazie został rozstrzygnięty przetarg na zrobienie 
projektu dokumentacji, potem jej weryfikacja i ogłoszenie przetargu na wykonawstwo to 
skończyłoby się na przełomie listopada-grudnia. Wtedy nie ma sensu zaczynać tego zadania. 
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W tej sytuacji zrezygnowano z tego zadania. Przyznane dotacje na wykonawstwo kanalizacji 
w Popowie i oczyszczalni ścieków w Mieścisku mamy na 2 lata. W związku z czym 
konieczne było zrezygnować z tych pieniędzy zwiększając jednocześnie o 150.000 zł na 
kanalizację, a potwierdzenie przystąpienia do rozbudowy będzie uchwałą przy projekcie 
budżetu Gminy. 
Do projektu uchwały zgłoszono zapytania: 
- radny Rodzewicz – przypomniał ponownie, że trzeba będzie zrobić projekt dokumentacji 
przyłącza (dot. sprzedanych działek na ul. Św.Wojciecha ) Jeden dom jest w stanie surowym, 
drugi ma fundamenty. Zaraz to wszystko ruszy i może być sytuacja, że ktoś będzie chciał się 
wprowadzić i będzie miał problem ze ściekami; 
- Wójt – w odpowiedzi „nie zapominamy o tym. Narazie jest opracowywana koncepcja, 
studium skąd, co, jak bo z tego wyniknie kwota. Tylko jest kwestia czy dołączyć do 
grawitacji, czy do podciśnienia i ile to będzie kosztować ? 
- radny Witucki – zadał pytanie o kwotę 6.000 zł na zakup samochodu dla Policji. 
Zakupiliśmy jeden i znowu następny ? 
- Wójt w odpowiedzi wyjaśnił, że Komenda złożyła stosowne pismo. W tym roku ze środków 
samorządu maja zostać zakupione 2 samochody (1 ma kupić Starostwo z miastem 
Wągrowiec, a drugi dla ruchu drogowego mają kupić pozostałe gminy. Samorządy ustaliły po 
złotówce od mieszkańca, a gdy zabraknie do tego dużego samochodu to dołoży Starosta. 
Komendant Wojewódzki Policji zobowiązał się, że w roku przyszłym to on przyznaje również 
2 samochody. Wójt stwierdził, że należy pomóc również dla naszego bezpieczeństwa. Radar 
pojawi się również na terenie naszej gminy. 
- P.Synoracki – Kierownik ZAZ – dodał, że bezpieczeństwo publiczne, policja jest to zadanie 
państwa; 
- radna Kapczyńska – wyraziła opinię, będąc wyrazicielem ogółu, że niechęcią napawa fakt, 
że każdy ma oddać swoją złotówkę, ale nie widać postępu w zakresie poprawy 
bezpieczeństwa. Problem nadmiernej szybkości pojazdów przez naszą gminę nadal nie jest 
uporządkowany. Z tym się walczy, a efekty są mizerne. Chętnie pomożemy, ale żeby były 
efekty. 
W związku z wyczerpaniem dyskusji Przewodnicząca Rady odczytała projekt uchwały z 
uwzględnieniem autopoprawek, który następnie poddała pod głosowanie. 
Na 15 radnych, uchwałą w głosowaniu została przyjęta jednogłośnie i stanowi załącznik do 
protokołu. 
 
- uchwała w sprawie zasad i trybu udzielania dotacji na prace konserwatorskie, restauratorskie 
i roboty budowlane przy zabytku wpisanym do rejestru zabytków. 
Wyjaśnień do projektu uchwały udzielił Wójt Gminy. 
Zgodnie z art.81 ustawy z dnia 23 lipca 2003 r. o ochronie zabytków i opiece nad zabytkami 
dotacja na prace konserwatorskie, restauratorskie lub roboty budowlane przy zabytku 
wpisanym do rejestru może być udzielona przez organ stanowiący Gminy na zasadach 
określonych w podjętej uchwale. Wobec faktu zgłoszenia się podmiotów o dotacje w 
powyższym zakresie konieczne jest podjęcie proponowanej uchwały. 
W związku z brakiem zapytań Przewodnicząca Rady poprosiła Wiceprzewodniczącego Rady 
– P.Janusza Górskiego o odczytanie projektu uchwały. 
Na 15 radnych uchwała w głosowaniu została przyjęta jednogłośnie i stanowi załącznik do 
protokołu. 
 
- uchwała w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany Studium uwarunkowań i 
kierunków zagospodarowania przestrzennego Gminy Mieścisko – obręb Nieświastowice, 
działka nr ewid.16. 
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W związku z wyjaśnieniami Wójta w związku z wnioskiem P.Przemysława Kopczyńskiego 
zam.Poznań, ul. Kokosowa 5 dotyczącym zmiany przeznaczenia działki nr ewid.16 – obręb 
Nieświastowice o powierzchni 6 ha użytkowanej jako łąka pod teren do zalesienia, wnioskuje 
się o podjecie uchwały w sprawie zmiany studium. 
Przedmiotowa działka stanowi enklawę w istniejącym kompleksie leśnym. Proponowana 
zmiana przeznaczenia działki ma uzasadnienie przestrzenne i przyrodnicze. 
Do projektu uchwały zgłoszono zapytania: 
- radny Rojewski – z informacji wiadomo mu, że zalesić może producent rolny, rolnik, który 
uzyskuje dochody co najmniej 20% z gospodarstwa rolnego ? 
- Wójt – to obowiązuje jeśli dostaje dotację unijną , natomiast jak sam chce zalesić to może; 
- radny Rojewski – zapytał tzn. ten Pan chce zalesić nie biorąc żadnych pieniędzy za to ? 
- Wójt – jeśli ktoś chce sam zalesić to może, a jeżeli będzie chciał korzystać ze źródeł 
zewnętrznych to musi spełnić warunki. 
W związku z wyczerpaniem zapytań Przewodnicząca Rady odczytała projekt uchwały, który 
następnie poddała pod głosowanie. 
Na 15 radnych: 14 głosowało „za” i 1 radny „wstrzymał się od głosu”. 
Uchwała została przyjęta większością głosów i stanowi załącznik do protokołu. 
 
- uchwała w sprawie regulaminu udzielania pomocy materialnej dla uczniów. 
Zgodnie z wyjaśnieniami Kierownika ds. Obsługi Oświaty – P.Barbary Kulikowskiej zmiana 
ustawy o świadczeniach rodzinnych i ustawy o pomocy społecznej w zakresie kryterium 
dochodowego i wysokości świadczeń rodzinnych powoduje konieczność zmiany uchwały w 
sprawie regulaminu udzielania pomocy materialnej o charakterze socjalnym dla uczniów 
zamieszkałych na terenie Gminy Mieścisko. Pani Kierownik zmiany szeroko omówiła na 
wspólnym posiedzeniu Komisji. W związku z brakiem pytań Wiceprzewodniczący Rady  - 
P.Janusz Górski odczytał projekt uchwały, który następnie poddał pod głosowanie. 
Na 15 radnych uchwałą w głosowaniu została przyjęta jednogłośnie i stanowi załącznik do 
protokołu. 
 
- uchwała w sprawie zmiany uchwały Nr XVII/145/04 w sprawie ustalenia liczby punktów 
sprzedaży napojów alkoholowych zawierających powyżej 4,5% alkoholu (za wyjątkiem piwa) 
przeznaczonych do spożycia poza miejscem sprzedaży jak i w miejscu sprzedaży, zasad 
usytuowania na terenie Gminy miejsc sprzedaży napojów alkoholowych oraz zakazu 
sprzedaży, podawania, spożywania i wnoszenia napojów alkoholowych na określonym 
obszarze, w miejscu lub obiekcie. 
Uzasadnienie do projektu uchwały przedstawił Wójt Gminy. 
Pismem z dnia 13 kwietnia 2007 r. Prokurator Prokuratury Rejonowej w Wągrowcu 
przedstawił, ze zgodnie z aktualnie obowiązującym orzecznictwem zapis § 3, 4 i 6 w/w 
uchwały przekracza uprawnienia wynikające z zapisów art.12 ust.2 ustawy o wychowaniu w 
trzeźwości i przeciwdziałaniu alkoholizmowi. Stwierdził, iż w świetle tych przepisów rada 
gminy nie była upoważniona do ustalania warunków sprzedaży napojów alkoholowych, 
natomiast jej kompetencje ogranicza się wyłącznie do określenia zasad usytuowania miejsc 
sprzedaży, przez co należy rozumieć położenie punktów sprzedaży względem innych 
obiektów użyteczności publicznej (jak np. szkoły, przedszkola, zakłady pracy), jak też innych 
obiektów, które rada gminy uzna za zasługujące na szczególną ochronę. 
Wójt odczytał paragrafy, które zostają skreślone. 
W związku z brakiem pytań Przewodnicząca Rady odczytała projekt uchwały, który następnie 
poddała pod głosowanie. 
Na 14 radnych (czasowo nieobecny radny Rodzewicz) uchwała w głosowaniu została przyjęta 
jednogłośnie i stanowi załącznik do protokołu. 
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Przewodnicząca Rady zarządziła 20-minutową przerwę. 
Po przerwie wznowiono obrady i podejmowanie uchwał. 
 
- uchwała w sprawie zatwierdzenia planów pracy stałych Komisji Rady Gminy na II półrocze 
2007 r.. 
Przewodniczący Komisji przedstawili plany pracy Komisji na II półrocze 2007 r.. 
Przewodnicząca Rady zapytała czy są uwagi do przedstawionych planów pracy ? Radni nie 
wnieśli uwag. 
W związku z brakiem pytań Przewodnicząca Rady odczytała projekt uchwały w sprawie 
zatwierdzenia planów pracy stałych Komisji Rady Gminy na II półrocze 2007 r., który 
następnie poddała pod głosowanie. 
Na 13 radnych (radni Witucki i Martyńska opuścili sesję) uchwała głosowaniu została 
przyjęta jednogłośnie i stanowi załącznik do protokołu. 
 
- uchwała w sprawie zaciągnięcia pożyczki z Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska 
i Gospodarki Wodnej w Poznaniu w 2007 r.. 
W nawiązaniu do pisma Wójta Gminy Mieścisko z dnia 28 maja 2007 r. oraz uzyskanej 
zgody z Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej w Poznaniu 
zwiększa się wartość pożyczki otrzymanej w 2007 roku do kwoty 4500.000 zł a w 2008 roku 
zmniejsza się do kwoty 150.000 zł z przeznaczeniem na realizację zadania inwestycyjnego 
pn.”Kanalizacja sanitarna wraz z przyłączami dla wsi Popowo Kościelne – etap I” Z uwagi na 
przedłużającą się procedurę przetargową na wykonanie dokumentacji projektowo-
kosztorysowej rezygnuje się w 2007 roku z zaciągnięcia pożyczki na realizację zadania 
pn.”Rozbudowa oczyszczalni ścieków w Mieścisku”. W związku z powyższym tarci moc 
uchwała z dnia 29 marca 2007 r. Rady Gminy w sprawie zaciągnięcia pożyczek z 
Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej w Poznaniu w 2007 r.. 
W związku z brakiem zapytań Przewodnicząca Rady odczytała uchwałę, którą następnie 
poddała pod głosowanie. Na 13 radnych obecnych na sesji, uchwałą w głosowaniu została 
przyjęta jednogłośnie i stanowi załącznik do protokołu. 
 
- uchwała w sprawie zaciągnięcia zobowiązania na realizację przedsięwzięcia pod nazwą 
”Kanalizacja sanitarna wraz z przyłączami dla wsi Popowo Kościelne – etap I”. 
Zgodnie z wyjaśnieniami Wójta Gminy w związku z rezygnacją z rozbudowy oczyszczalni 
ścieków w tym roku istnieje możliwość zwiększenia pożyczki o 150.000 zł z Wojewódzkiego 
Funduszu Ochrony Środowiska a tym samym zwiększenia zakresu i przyspieszenia prac, 
które miały być na rok 2007/2008 jeżeli chodzi o kanalizację sanitarną z przyłączami dla wsi 
Popowo Kościelne. Aby móc uzyskać taką pożyczkę z Wojewódzkiego Funduszu Ochrony 
Środowiska podjecie uchwały przez Rade jest niezbędne. 
W związku z brakiem pytań Przewodnicząca Rady odczytała projekt uchwały, który następnie 
poddała pod głosowanie. 
Na 13 radnych uchwała w głosowaniu została przyjęta jednogłośnie i stanowi załącznik do 
protokołu. 
 
-  uchwała w sprawie powołania zespołu opiniującego kandydatów na ławników do Sądu 
Rejonowego w Wągrowcu. 
W związku z upływem obecnej kadencji ławników sądów powszechnych zachodzi 
konieczność wyboru ławników na przyszłą kadencję. Zgodnie z ustawą „Prawo o ustroju 
sądów powszechnych” Rada Gminy zobowiązana jest powołać zespół opiniujący, którego 
celem jest przedstawienie na sesji Rady Gminy opinii o zgłoszonych kandydatach, w 
szczególności w zakresie spełnienia przez nich wymogów określonych w w/w ustawie. 
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Przewodnicząca Rady zwróciła się do Rady o zgłaszanie kandydatów do Zespołu. 
- radny Hoffmann – zaproponował kandydaturę radnego Migasa, który wyraził zgodę; 
- radny Kuryłowicz – wnioskował aby w skład Zespołu powołać Przewodniczących Komisji. 
Wniosek ten spotkał się z ogólną aprobata, a zatem w skład Zespołu weszli: 
- Migas Ireneusz – Przewodniczący Komisji Przestrzegania Prawa 
- Kuryłowicz Andrzej – Przewodniczący Komisji Rolnictwa 
- Wieścicki Włodzimierz – Przewodniczący Komisji Oświaty 
- Dereziński Ludwik – Z-ca Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej. 
Przewodnicząca Rady powyższy skład Zespołu poddała pod głosowanie. 
W głosowaniu, na 14 radnych (nieobecna radna Martyńska) uchwała została przyjęta 
jednogłośnie i stanowi załącznik do protokołu. 
 
Adn. – Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych. 
- radnemu Rodzewiczowi: 
1)  posprzątanie wykoszonej trawy –„ kiedy jest wiatr i opady to są warunki szczególne. Tam 
gdzie trzeba to proszę zgłaszać to pojedziemy.” 
2) kwestia zerwanej papy – „porządkujemy cały plac, połowę tam trzeba wywieźć, poukładać. 
Przy okazji rozwiązać sprawę płotu, papy i całego dachu. Chcemy to jakoś doprowadzić żeby 
to jakoś wyglądało. To zaczęło się”; 
3) „eśli chodzi o słupy lamp, które są wymieniane na Rynku. Zależeć to będzie od momentu 
kiedy uruchomimy oświetlenie i od jakości oświetlenia ulicy. Strona, gdzie są sklepy oświetla 
drogę wojewódzką i jest kwestia wysokości lamp. Jeśli to się sprawdzi to chcemy również 
wymienić”; 
- radnemu Górskiemu: 
1) nieświecące lampy – „zostanie to przekazane do Energetyki. Myślę, że to naprawią. 
Osobiście u nich interweniowałem to co zgłaszała P.Starosta”; 
- radnemu Hoffmannowi: 
1) spawa zatkanych studzienek –„ te ulewy ściągają piasek, kamienie, trawę. To są nadmierne 
ilości i to jest nienormalny układ”; 
2) sprawa sprzedaży działek w Popowie Kościelnym – „po uchwale Rady Gminy (podział 
tych działek jest przewidziany przypuszczalnie na września., a więc na przełomie listopada-
grudnia powinniśmy sprzedawać”; 
- radnemu Wieścickiemu: 
1) w sprawie oklejonych tablic – „ludzie nie zważają i kleją co się da. Gmina odmalowała 
wszystkie przystanki. Postawienie 1 okręgu do ogłoszeń to jest ponad 5 tys.zł. Na tych 
ulotkach, ogłoszeniach jest adres czyją one są własnością”; 
- Przewodnicząca Rady dodała, że cała tablica zostaje zaklejona przez te same, identyczne 
reklamy. Niech będzie miejsce dla innych ogłoszeń; 
- Wójt – jednocześnie uczulił sołtysów aby zwracali uwagę jeśli nasze tablice będą oklejone. 
- radnemu Rojewskiemu: 
1) w sprawie dziur w asfalcie – wniosek zostanie przekazany do Zarządu Dróg Powiatowych; 
2) w sprawie placu zabaw – trwają rozmowy  z Agencją Nieruchomości Rolnej; 
- radnemu Wojtyszynowi: 
1) do tych co mają wysokie chwasty przy posesjach będziemy pisać pisma. A potem trzeba 
będzie wziąć policjantów; 
2) jeśli chodzi o topole – tam trzeba  będzie popryskać randapem; 
3) sprawa studzienki – zainteresujemy się tym; 
4)pobocze w Kłodzinie – powiat nie chce się za to zabrać; 
- radnemu Migasowi – w sprawie Strzeszkowo. Rozpisaliśmy przetarg i nie wiem czy 
będziemy teraz robić czy poczekać aż będzie robiona podbudowa drogi. Przetarg ma być 
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niebawem rozstrzygnięty. Tam jest ważniejszą rzeczą żeby obciąć te lipy i wykosić. 
Postaramy się zrobić w ramach programu „Rowy” z Urzędem Pracy; 
- P.Wojtyszynowi i P.Przewodniczącej – „my musimy przełożyć całe wejście do Poczty. Na 
razie jesteśmy obłożeni pracami.  Myślę, że do jesiennych słot ta Poczta będzie zrobiona; 
- P.Kmieciakowi – w sprawie napisu „świetlica” – „coś będziemy musieli zrobić”; 
 
Adn. Wolne głosy i wnioski 
 
- P.Stefania Kneć – Prezes  Gminnego Koła Emerytów i Rencistów  
1)  w związku z remontem po lewej stronie chodnika  na ul.Kościuszki-Pokoju  zgłosiła 
wniosek o nowy chodnik po prawej stronie z uwagi na jego  bardzo zły stan techniczny; 
2)  zgłosiła problem 2 studzienek utopionych  (róg ul. Kościuszki – Pokoju) co stwarza 
zagrożenie podczas opadów deszczu  pojawienia się wody w piwnicy domu P.Kneć; 
- radny Rodzewicz: 
1) w nawiązaniu do remontu chodnika. Jeśli jest robiony chodnik to przy okazji niech znaki  
będą postawione przy samym płocie przy granicy, a nie na środku; 
2) były interwencje i do dzisiaj tego nie zrobiono. Leje się woda do mieszkań przez pęknięte 
ściany w Domu Nauczyciela. Trzeba piankę wstrzyknąć i nie będzie lecieć. Od strony szczytu 
i od strony boiska leci; 
3) czy Dom Myśliwego został sprzedany ? i czy w programie unijnym rozwoju obszarów 
wiejskich nie ma możliwości pozyskania środków na kanalizację w Popowie Kościelnym czy 
ewentualnie budowę sali w Mieścisku, renowację stadionu w Mieścisku ? 
- radny Migas – w imieniu sołtysa wsi Jaworówko zapytał o możliwość połatania drogi z 
Kłodzina do Jaworówko i ewentualnie podwyższenie drogi z Jaworówko do P.Urbańskiego 
aby była przejezdna; 
- radny Wieścicki – wyraził nadzieję, że w budżecie 2008 roku zostanie uwzględniona 
przebudowa ulicy Janowieckiej. Zdaniem radnego najpierw droga a potem chodnik. Droga 
jest straszna; 
- radny Witucki: 
1) plac zabaw – zwrócił uwagę na plac przed budynkiem gminnym starego klubu w Sarbii. 
Tam jest trawa na wysokość 1,20 m której BRK nie zauważa. Tam możnaby uporządkować i 
zrobić plac zabaw; 
2) Rada Sołecka w Sarbii przez 9 lat pisała zawsze w zapotrzebowaniu do budżetu ujęcie 
chodnika w kierunku na Podlesie Kościelne gdyż jest tam potrzebny. Ponadto poprzedni 
Starosta obiecał chodnik z jednej i z drugiej strony przy Domu Kultury; 
- radny Kuryłowicz – Przewodniczący Komisji Rolnictwa i jednocześnie Komisji 
Inwentaryzacyjnej Mienia Komunalnego przedstawił informację o stanie mienia. 
(Informacja stanowi załącznik do protokołu). 
- P.Tańska – sołtys wsi Zbietka -  zwróciłą się z prośba do Wójta aby zmobilizował Pana, 
który kupił pałac w Zbietce do wykoszenia terenu przylegającego do niego. Rada Sołecka 
wystosowała pismo ale efekt był nikły, a chwasty tam rozszerzają się; 
- radny Wojtyszyn – na którą drogę zostanie przeznaczony tłuczeń z rozbiórki z Kłodzina ? 
- radny Rojewski – w wieloletnim planie inwestycyjnym jest planowana budowa oczyszczalni 
i kanalizacji dla wsi Żabiczyn. Jak ta sprawa wygląda ? 
- P.Szcześniak – mieszkaniec Mieściska – „jadąc przez Mieścisko mam pytanie gdzie jest 
ochrona środowiska ? Dlaczego nie maja żadnego wpływu na właścicieli działek, którzy 
sadzą różne drzewa ozdobne, czy owocowe ?. Idąc chodnikiem można oko wybić. Dlaczego 
nikt się tym nie zainteresuje żeby nakazać danemu właścicielowi, że do parkanu niech sadzi 
jak chce ale chodnik należy do ogółu społeczeństwa i chodniki powinny być szeroko 
udostępnione. Są przypadki, że, że nie można iść chodnikiem tylko jezdnią bo gałęzie 
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uderzają po oczach. Ponadto drzewa są sadzone pod linią napięcia NN. Jaka jest bezpieczna 
przestrzeń żeby idąc kiedy pada deszcz ktoś chwyci się drzewa i nie porazi go prąd ? Gdzie 
jest strefa bezpieczeństwa ? „Mieszkaniec tę uwagę skierował do ogółu właścicieli; 
- radny Górski – podniósł problem opakowań szklanych. Wiemy, że mamy coraz więcej 
pojemników na opakowania plastikowe, ale jest ich ciągle za mało. Natomiast duża część 
mieszkańców spala je. Zwrócił się z apelem aby na radach sołeckich i dalej sołtysi 
rozpowszechnili informacje, że spalanie plastików powoduje, że z komina wydostają się 
substancje które są bardzo silnie rakotwórcze. Dioksyny są wielokrotnie toksyczne od cianku. 
My tym powietrzem oddychamy. 
- P.Jadwiga Soczka – Dyrektor Szkoły Podstawowej w Mieścisku – w nawiązaniu do 
wypowiedzi radnego powiatowego na ostatniej sesji przedstawiłą informację o sukcesach 
uczniów Szkoły Podstawowej we wszelkich konkursach oraz osiągnięciach sportowychna 
szczeblu powiatu. Poinformowałą, że Szkołą otrzymała certyfikat uczestnictwa w kampanii 
społecznej „Szkoła bez przemocy”. Przedstawiłą też gratulacje, podziękowanie od Naczelnika 
ZHP dla P.Katarzyny Marszałek, która bardzo pracowicie zajmuje się harcerstwem na terenie 
naszej gminy. W dniu 17 czerwca P.Dyrektor zorganizowała wraz z nauczycielami i Radą 
Rodziców piknik charytatywny pod hasłem „Dzieci – dzieciom”. Podczas pikniku udało się 
zebrać 4.200 zł. Będąc przy głosie życzyła wszystkim udanego wypoczynku, a rolnikom 
obfitych zbiorów. 
- Przewodnicząca Rady – na ręce P.Dyrektor złożyła gratulacje dla uczniów jak i nauczycieli, 
którzy przyczynili się do sukcesów. 
Z kolei na zgłoszone pytania odpowiedzi udzielił Wójt Gminy: 
- Pani Kneć – najpierw zrobimy jedną a potem drugą stronę chodnika. Wszystko zależy od 
środków; 
- studzienki – „naprawimy w momencie kiedy tam będziemy przejeżdżać koło nich” 
- radnemu Rodzewiczowi: 
1) jeśli chodzi o ścianę – „ to planujemy w tym roku okna na korytarzu wymienić i może tam 
zaizolujemy” 
2) pieniądze z Unii –„aktualnie ich nie ma. One mają przyjść w październiku. Najwcześniej 
może być składanie wniosków w ramach odnowy wsi w październiku, listopadzie. Pozostałe 
rzeczy: kwestia Sali – to jest taki natłok, że szukamy innych rozwiązań bo w tym natłoku my 
się nie przepchamy;” 
- radnemu Migasowi – „tłuczeń w Kłodzinie – „ustaliliśmy, że cała pryzma jest do dyspozycji 
Kłodzina. Sam zdecyduje gdzie te newralgiczne odcinki zrobi. Tam jest min.do P.Kałuskiego, 
k./P.Serwatki, na cegielnię; 
2) odnośnie Jaworówko – „postaramy się to też zrobić w jakimś stopniu później, ale na razie 
musimy zrobić Osiedle Młodych”; 
- radnemu Wituckiemu: 
1) chodnik w Sarbii na Podlesie Wysokie – wniosek do powiatu; 
2) przystanek w Sarbii – pomalujemy; 
3) trwa do skoszenia przy budynku gminnym – „co BRK ma tam kosić. Niech to rosnie. W 
Sarbii też mają kosiarke. Tak samo k./Domu Kultury jest grunt gminny. Przy obecnych 
opadach my się zakosimy. Za chwilę zamiast na budowę chodnika będziemy wydawać na 
koszenie trawy. Jest to rok szczególny. Poza tym jeśli chodzi o plac zabaw – to miały być 2,3 
place zabaw – nie będzie z uwagi, że kupno huśtawki z atestem jest to różnica między 1.500 
zł a 5.000 zł. W tej sytuacji może być 1 plac zabaw; 
- „wystąpię do właściciela pałacu w Zbietce żeby się tym zainteresował”; 
- radnemu Rojewskiemu - - jak daleko z oczyszczalnie – „nie zrobię nic dopóki gmina nie 
będzie właścicielem gruntu. Jeśli będzie to oczywiście tak”; 
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- Panu Szcześniakowi – w myśl przepisów wszystko co wystaje poza granicę jest własnością 
tego drugiego, czyli jeśli wystaje na drogę to jest nasze i obetniemy to .Proszę powiedzieć 
gdzie. Tak samo porządkowanie chodnika jest do krawężnika”; 
- Wójt – poinformował, że gospodarzem tegorocznych dożynek gminnych będzie wieś 
Podlesie Wysokie. 
Z kolei Wójt przypomniał o obowiązku wymiany dowodów osobistych. Na imienne 
zaproszenie przez Urząd skierowane do 128 osób przyszło 29. Jest dzisiaj rzeczą niemożliwa 
żeby wszyscy wymienili dowody osobiste w terminie. Planuje się zrobić dyżury od września 
w soboty. Na zakończenie poinformował, że 2 września będą Targi Michałowskie i Dożynki 
Gminne. 
- Przewodnicząca Rady – prosiła aby przy okazji wakacji przyjrzeć się placowi zabaw przy ul. 
Pocztowej. Co ewentualnie możnaby tam zrobić żeby przywrócić go do stanu używalności ? 
- radny Wojtyszyn – poinformował, że jeśli chodzi o wypoczynek to oprócz tego co będzie 
organizowane przez OPS w ramach Komisji Rozwiązywania Problemów Alkoholowych to 
szkoły organizują przy Stowarzyszeniu Pomocy Uczniom 5 obozów. Od Wojewody – jako 
organizacja pozarządowa Stowarzyszenie dostało ponad 7 tys.zł i tą kwotą wspomagamy 
uczniów dzięki czemu w wypoczynku bierze udział około 200 uczniów.  
- radny Rojewski – w sprawie placów zabaw. W Żabiczynie jest plac zabaw i tam są stare 
huśtawki i co z tym zrobić ? 
- Przewodnicząca Rady – winna być jakaś petycja mieszkańców do Agencji, że to zagraża 
bezpieczeństwu, a my jako Rada możemy poprzeć. Radny musiałby przez Radę Sołecka a 
następnie z pismem do Rady Gminy. 
W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodnicząca Rady życzyła wszystkim  
udanego wypoczynku, poczym zamknęła obrady VII sesji Rady Gminy. 
 
 
          Protokółowała:     Przewodniczyła sesji: 
 
 Inspektor ds. obsługi organów   Przewodnicząca Rady 
 Gminy 
         /Wiesława Kujawa/    /Elżbieta Kapczyńska/ 

 


